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HESLO PRO TENTO ROK VIRIBUS UNITIS 

 
 

Milé Lionky a milí Lioni, 
 
všechny vás naposledy touto formou srdečně zdravím před koncem lionského roku 
2014 – 2015. 

Jako vždy bych vám tímto svým listem chtěla především osobně poděkovat a 
skutečně je za co děkovat. Guvernérský rok není lehký, je to doba velice náročná na 
čas, fyzickou i psychickou kondici. Začíná účastí na mezinárodním konventu, která je 
pro guvernéra elect skutečně pracovní, a končí v podstatě výročním zasedáním – 
konventem distriktu a následným předáním úřadu novému guvernérovi. V mezidobí 
je guvernér stále na cestách, přitom musí vyřídit spoustu administrativních 
záležitostí směrem k distriktu i k LCI, dbát na plnění rozpočtu a na fungování 
projektů. Ten uplynulý rok byl ještě o to náročnější, že v něm proběhly dvě 
významné akce s mezinárodní účastí, jarní zasedání Rady mezinárodních ředitelů 
LCI a jumelage s bavorskými distrikty, to vše na půdě našeho distriktu, pod naší 
patronací a odpovědností. K tomu, abychom se svých úkolů zhostili se ctí, bylo 
potřeba vybrat si do kabinetu tým spolupracovníků, na které bude spolehnutí, kteří 
své agendy budou zvládat samostatně a odpovědně a navíc budou spolu rádi. 
Musím s velkým potěšením konstatovat, že se mi podařilo vybrat si ten nejlepší tým a tímto bych chtěla všem členům 
kabinetu poděkovat za jejich skvělou práci, trpělivost a vytrvalost až do samého závěru lionského roku, za jejich 
podnětné myšlenky, čas i finanční prostředky, které své práci věnovali. 

Mé poděkování patří také všem 
klubům v našem distriktu a vám 
všem, milé Lionky a milí Lioni. Vaše 
aktivity v klubech, vaše vzájemná 
spolupráce a výtečné vzájemné 
vztahy a v neposlední řadě vaše 
příkladná spolupráce a komunikace 
s vedením distriktu nás posunula o 
velký krok kupředu. Zasloužili jste se 
o to, že prostředí v našem distriktu je 
přátelské, příjemné a je radost být ve 
vaší společnosti. To se následně 
projevilo i ve velké účasti zástupců 
klubů na všech distriktních akcích, 
včetně těch nejvýznamnějších 
mezinárodních. Díky vám také 
proběhl minulý týden konvent 
Distriktu 122 v milé atmosféře, ve 
znamení radostného společného 

setkání, na které jsme se všichni těšili. Domnívám se, že průběh konventu nenechal nikoho na pochybách, že jsme 
především otevřeným společenstvím přátel, kteří jsou rádi spolu, mají si co říci, mají společné myšlenky a dokáží najít 
společnou řeč, společně pracují a společně se také dokážou příjemně bavit. Chtěla bych na tomto místě poděkovat 
všem, kteří se konventu zúčastnili a přispěli tak velkou měrou k jeho zdárnému a pohodovému průběhu. Zvláště pak 
děkuji členkám mého domovského Lions Clubu Plzeň Bohemia, které konvent připravily a podílely se na jeho organizaci, 
stejně jako na doprovodném programu pro hosty, v čele s členkou kabinetu, zmocněnkyní pro pořádání konventu, 
Jindrou Švarcovou, organizátorkou doprovodného programu Janou Tlustou a kulturním atašé konventu Janou 
Kovářovou. Velice děkuji také Ivance Horákové za vlastnoručně upečenou horu perníkových lvů a nádherný dort do 
tomboly a Ivě Šmrhové za početnou smečku keramických lvů, které na památku na konvent pro jeho delegáty vytvořili 
žáci její školy. Poděkování však patří všem členkám mého klubu, které přidaly svoji ruku k dílu.  

Z Národního večera BID 2015 Foto: Ján Miškovič, LC Banská Bystrica 
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Milé Lionky a milí Lioni, bylo mi ctí 
a potěšením být tento rok ve vašem 
čele, být mezi vámi a být s vámi. 
Nepodařilo se všechno, co jsem si 
na začátku roku předsevzala, 
podařilo se však to nejdůležitější – 
náš distrikt prošel tímto náročným 
rokem bez ztráty kytičky a ve stále 
se zlepšující kondici. Za to patří vám 
všem obrovský a upřímný dík. 
Snažila jsem se být vám dobrou 
guvernérkou a čeká mě úkol ještě 
náročnější, být dobrou 
pastguvernérkou, protože to není 
práce na jeden rok, ale poslání na 

celý zbytek života, ke kterému 
přistupuji s pokorou.  

Přeji nám všem, našim klubům i celému distriktu i nadále mnoho elánu, pohody, radosti z práce i z  lionského života. 
Přeji vám ve vašem osobním, pracovním i lionském životě hodně zdraví, štěstí a odvahy. 

 
 
 S lionským pozdravem „We serve“ 
 
 
 Emilie Štěpánková 
 DG pro rok 2014 – 2015 
 
 

 
Účastníci XXIII. Konventu v Plzni Foto: Ján Miškovič, LC Banská Bystrica 

Z distriktní JUMELAGE Foto: Bohumír Krátky, LC Heart of Slovakia 


